

# On Gifts and Giving

NOTABLE  
QUOTES



When a gift is difficult to give away, it becomes even more rare and precious, somehow gathering a part of the giver to the gift itself.—**Cate Blanchett**

Love and kindness are never wasted. They always make a difference. They bless the one who receives them, and they bless you, the giver.—**Barbara De Angelis**

You take away all the other luxuries in life, and if you can make someone smile and laugh, you have given the most special gift: happiness.—**Brad Garrett**

The greatest gift that you can give to others is the gift of unconditional love and acceptance.—**Brian Tracy**

The great gift of human beings is that we have the power of empathy.—**Meryl Streep**

Sometimes you can make people forget the past with a present.—**Author Unknown**

If instead of a gem, or even a flower, we should cast the gift of a loving thought into the heart of a friend, that would be giving as the angels give.

—**George MacDonald**

To give and then not feel that one has given is the very best of all ways of giving.—**Max Beerbohm**

You give but little when you give of your possessions. It is when you give of yourself that you truly give.—**Khalil Gibran**

Feeling gratitude and not expressing it is like wrapping a present and not giving it.—**William A. Ward**

Life is a gift, and it offers us the privilege, opportunity, and responsibility to give something back by becoming more.

—**Tony Robbins**



# عن الهدايا والعطاء

يجب أن نقدم كما نلتقي بكل بهجة وبسرعة وبدون تردد؛ لأنه لا يوجد نعمة في المنحة التي تلتتصق بالأصابع. - سينيكا

علينا بدلًا من تقديم جوهرة، أو حتى زهرة، أن نلتقي هدية الأفكار المحبة في قلب صديق، والتي من شأنها أن تعطي كما تعطي الملائكة - جورج ماكدونالد

أن تعطي ومن ثم لا تشعر أنك أعطيت هو أفضل طرق العطاء. - ماكس بيربوهم

في بعض الأحيان يمكنك جعل الناس ينسون الماضي عبر تقديم هدية لهم. - الكاتب غير معروف

الشعور بالإمتنان وعدم التعبير عنه هو مثل لف هدية وعدم إعطاءها - وليام وارد

إنك تعطي ولكنك تعطي قليلاً عندما تعطي من ممتلكاتك. أما عندما تعطي من نفسك فإنك تعطي حقاً. - خليل جبران

عندما يكون من الصعب التخلّي عن هدية ما فإن ذلك دليل أنها نادرة وثمينة أكثر، ذلك أنها بطريقة أو أخرى تحتوي جزءاً من المتبرع في الهدية نفسها. - كيت بلانشيت

الحب واللطف لا يضيعان أبداً. أنهم دائماً يحدثان فرقاً. إنهم يباركان من يحصل عليهم، ويباركان المتبرع. - باربرا دي أنجليس

اترك جميع الكماليات الأخرى في الحياة. إذا كان بمقدورك أن تجعل شخصاً ما يتسم ويضحك فإنك قد قدمت أعظم هدية، إنها السعادة. - برا德 جاريت

أعظم هدية يمكنك أن تعطيها للآخرين هي هدية الحب والقبول غير المشروطين. - بريان تريسي

الحياة هدية. تُقدم لنا الإمتياز والفرصة والمسؤولية لرد الجميل للآخرين. - توني روبنز

إن هدية البشر العظيمة تكمن في قوة التعاطف. - ميريل ستريب

